
Styrelsemöte 

NnBIK den 210808 

 

1. Björn hälsade välkommen och öppnade mötet. 

 

2. Ekonomi. Inga utgifter eller inkomster sedan senaste styrelsemötet. 

 

 

3. Föregående protokoll. RM planeras i Bispgården med Gävle-Dala som arrangörer. Här 

föreslår Drevprovskommitén att vi föreslår de övriga klubbarna att vi samarrangerar RM även 

i fortsättningen i Bispgården, som är en geografisk lämplig plats för alla klubbar i 

mittnorrland. Styrelsen godkände förslaget. 

 

4. Kommande drevprovssäsong. Planering fortsätter med Hasselaprovet den 2-3/10 och 

Nordingråprovet den 9-10/10. Gällande Hassela är det inga problem med provrutor. Vid 

Nordingråprovet ser det sämre ut. Vid Ringkallen kan vi ha 3 provrutor, eventuellt 1 provruta 

i Mädan och 1 provruta i Nora. Heikki har även provrutor i Nyland beroende på hur många 

hundar som blir anmälda. Sedan återstår problemet att få tillräckligt med domare som ställer 

upp. Alternativet är att vi har Klubbmatchen under 2 provdagar. 

 

5. Inga övriga frågor. 

 

6. Mötet avslutades. 

 

Vid pennan 

Björn Norlin, ordf. 


